
PROTOKÓŁ NR I/14 

z posiedzenia I zwyczajnej sesji Rady Miejskiej 

w 1 grudnia 2014 r. 
 

Obrady rozpoczęły się o godz. 14.00. 

W posiedzeniu udział wzięło 21 radnych. Lista obecności stanowi załącznik nr 1 do 

niniejszego protokołu. 
 

Ad. 1.  

P. Lucyna Sosnowska - najstarsza wiekiem radna dokonała otwarcia posiedzenia sesji, 

zwołanej na podstawie Postanowienia Komisarza Wyborczego z dnia 26 listopada 2014 r. 

Następnie na komendę „Całość powstań. Baczność. Sztandar wprowadzić” Poczet 

Sztandarowy wprowadził Sztandar Wyszkowa. Po odsłuchaniu Hymnu Państwowego 

i komendzie „Spocznij”, Przewodnicząca Miejskiej Komisji Wyborczej P. Barbara Bożuta 

wręczyła wszystkim radnym zaświadczenia o uzyskaniu mandatów. P. Bożuta pogratulowała 

wszystkim radnym i przekazała głos P. Sosnowskiej. 
 

Ad. 2. 

P. Sosnowska poinformowała, że w pierwszej kolejności radni złożą ślubowanie, które  

odbędzie się w ten sposób, że po odczytaniu roty, wywoływani kolejno radni powstają 

i wypowiadają słowo „ślubuję”.  Następnie odczytała tekst ślubowania radnego: 

„Wierny Konstytucji i prawu Rzeczypospolitej Polskiej, ślubuję uroczyście obowiązki 

radnego sprawować godnie, rzetelnie i uczciwie, mając na względzie dobro mojej Gminy 

i jej mieszkańców”. 

Wyczytani w kolejności alfabetycznej radni złożyli ślubowanie: 

1) Abramczyk Jan - „Ślubuję. Tak mi dopomóż Bóg”. 

2) Białek Kazimiera - „Ślubuję. Tak mi dopomóż Bóg”. 

3) Biernacki Radosław - „Ślubuję. Tak mi dopomóż Bóg”. 

4) Gryz Włodzimierz Michał - „Ślubuję. Tak mi dopomóż Bóg”. 

5) Hryniewicz Jan - „Ślubuję. Tak mi dopomóż Bóg”. 

6) Kuchta Bogdan Roman - „Ślubuję. Tak mi dopomóż Bóg”. 

7) Kukwa Danuta – „Ślubuję”. 

8) Lach Czesław - „Ślubuję. Tak mi dopomóż Bóg”. 

9) Nasiadka Stanisław - „Ślubuję. Tak mi dopomóż Bóg”. 

10) Paradowski Waldemar Marian - „Ślubuję. Tak mi dopomóż Bóg”. 

11) Piątek Andrzej Władysław – „Ślubuję”. 

12) Piórkowska Elżbieta - „Ślubuję. Tak mi dopomóż Bóg”. 

13) Rojek Wojciech Zbigniew - „Ślubuję. Tak mi dopomóż Bóg”. 

14) Salwin Rafał - „Ślubuję. Tak mi dopomóż Bóg”. 

15) Sobieski Krzysztof - „Ślubuję. Tak mi dopomóż Bóg”. 

16) Sosnowska Lucyna - „Ślubuję. Tak mi dopomóż Bóg”. 

17) Szczerba Adam - „Ślubuję. Tak mi dopomóż Bóg”. 

18) Śniadała Mateusz - „Ślubuję. Tak mi dopomóż Bóg”. 

19) Turek Piotr Wojciech - „Ślubuję. Tak mi dopomóż Bóg”. 

20) Wróbel Sławomir Stanisław - „Ślubuję. Tak mi dopomóż Bóg”. 

21) Wyszyński Grzegorz - „Ślubuję. Tak mi dopomóż Bóg”. 
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Po zakończeniu ślubowania na komendę: „Sztandar wyprowadzić”, Poczet Sztandarowy 

opuścił salę obrad. 

Ad. 3. 

Następnie P. Sosnowska  przedstawiła następujący porządek obrad sesji: 

1. Otwarcie obrad. 

2. Złożenie ślubowania przez radnych. 

3. Przedstawienie porządku obrad oraz rozpatrzenie wniosków w sprawie jego zmian. 

4. Powołanie sekretarza obrad. 

5. Wybór Komisji Uchwał i Wniosków. 

6. Wybór Komisji Skrutacyjnej. 

7. Wybór Przewodniczącego Rady Miejskiej. 

8. Wybór Wiceprzewodniczących Rady Miejskiej. 

9. Zapytania i wolne wnioski. 

10. Zamknięcie obrad. 
 

Uwag do porządku obrad nie wniesiono. 
 

Ad. 4. 

Sekretarzem obrad w wyniku głosowania jawnego (głosów za - 21, przeciw – 0, wstrzym. się 

– 0) został wybrany P. Jan Abramczyk. 
 

Ad. 5. 

Do Komisji Uchwał i Wniosków w wyniku głosowania jawnego (głosów za - 21, przeciw – 0, 

wstrzym. się – 0) zostali wybrani: 

1. P. Kazimiera Białek; 

2. P. Czesław Lach; 

3. P. Jan Hryniewicz. 
 

Ad. 6. 

P. Sosnowska poinformowała, że następnym punktem porządku obrad jest wybór Komisji 

Skrutacyjnej, która przeprowadzi tajne głosowanie dla wyboru Przewodniczącego 

i Wiceprzewodniczących Rady Miejskiej. Dodała, że w skład Komisji Skrutacyjnej nie mogą 

wchodzić osoby, które będą kandydować na w/w funkcje. 

P. Piórkowska zgłosiła do Komisji kandydaturę P. Wojciecha Rojka. P. Rojek wyraził zgodę 

na kandydowanie. 

P. Abramczyk zgłosił do Komisji kandydaturę P. Grzegorza Wyszyńskiego. P. Wyszyński 

wyraził zgodę na kandydowanie. 

P. Rojek zgłosił do Komisji kandydaturę P. Adama Szczerby. P. Szczerba wyraził zgodę na 

kandydowanie. 

Do Komisji Skrutacyjnej wyniku głosowania jawnego (głosów za – 20, przeciw– 0, wstrzym. 

się – 1) zostali wybrani.  

1. Wojciech Rojek; 

2. Grzegorz Wyszyński; 

3. Adam Szczerba. 

Członkowie komisji Skrutacyjnej wybrali ze swego składu Przewodniczącego Komisji 

w osobie P. Wojciecha Rojka.  
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Ad. 7. 

P. Sosnowska przedstawiła następujące zasady głosowania, dotyczące wyboru 

Przewodniczącego Rady Miejskiej: 

• głosowanie jest tajne; 

• radni głosują za pomocą kart ostemplowanych pieczęcią Rady Miejskiej i zaparafowanych 

przez członków Komisji Skrutacyjnej; 

• Rada ustala sposób głosowania tajnego, a głosowanie przeprowadza Komisja Skrutacyjna; 

• Komisja Skrutacyjna przed przystąpieniem do głosowania objaśnia sposób głosowania 

i wyczytując kolejno radnych z listy obecności, wręcza im karty do głosowania. 

P. Sosnowska poprosiła o zgłaszanie kandydatur na Przewodniczącego Rady Miejskiej. 

P. Abramczyk zgłosił kandydaturę P. Elżbiety Piórkowskiej. Uważa, że jest to dobra 

kandydatura, ponieważ P. Piórkowska, to wieloletnia radna, przygotowana merytorycznie 

i bardzo zaangażowana w sprawy miasta i gminy. Ponadto P. Abramczyk uważa, że skoro, 

P. Piórkowska, w poprzedniej kadencji sprawowała funkcję Przewodniczącej Rady, to idąc 

tropem wyborców, którzy ponownie wybrali Grzegorza Nowosielskiego na Burmistrza, jak 

coś jest dobre, to nie trzeba tego psuć, ale trzeba to docenić.  

P. Piórkowska wyraziła zgodę na kandydowanie. 

Więcej kandydatur na Przewodniczącego Rady Miejskiej nie zgłoszono, wobec czego 

P. Sosnowska zamknęła listę kandydatów. 

Następnie P. Rojek - Przewodniczący Komisji Skrutacyjnej, przedstawił sposób głosowania: 

• na karcie do głosowania, przy nazwisku kandydata, znajdują się dwie kratki do 

zaznaczenia. Jedna oznacza „tak”, druga „nie”; 

• głosując za wyborem kandydata, należy postawić znak „x” w kratce oznaczonej słowem 

„tak”, głosując przeciwko wyborowi kandydata, należy postawić znak „x” w kratce 

oznaczonej słowem „nie”; 

• głos jest nieważny, jeżeli znak „x” zostanie postawiony w obu kratkach lub nie zostanie 

postawiony w żadnej kratce. 

Radni w wyniku głosowania jawnego (głosów za – 21,  przeciw– 0, wstrzym. się – 0) przyjęli 

powyższy sposób głosowania.  

Następnie Komisja Skrutacyjna przystąpiła do przeprowadzenia wyborów Przewodniczącego 

Rady Miejskiej poprzez wyczytywanie radnych w kolejności alfabetycznej i wręczanie im 

kart do głosowania. W głosowaniu uczestniczyli wszyscy radni. 

Po przeprowadzeniu głosowania, Komisja Skrutacyjna przeliczyła głosy i sporządziła 

protokół z przeprowadzonych wyborów. Następnie P. Rojek odczytał protokół z wyborów 

(załącznik nr 2 do protokołu). W głosowaniu wzięło udział 21 radnych, głosy ważne – 20, 

nieważne – 1. Kandydatka na Przewodniczącą Rady Miejskiej P. Elżbieta Piórkowska 

otrzymała 20 głosów. 

Wymagana bezwzględna większość głosów wynosi 11. W związku z powyższym, Pani 

Elżbieta Piórkowska, w wyniku głosowania tajnego, została wybrana Przewodniczącą 

Rady Miejskiej. 

Komisja Uchwał i Wniosków przedstawiła treść uchwały w powyższej sprawie. 

Burmistrz – P. Nowosielski wraz z radnymi złożyli gratulacje nowo wybranej 

Przewodniczącej Rady Miejskiej. 

P. Sosnowska przekazała dalsze prowadzenie obrad nowo wybranej Przewodniczącej. 
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P. Piórkowska podziękowała P. Sosnowskiej za sprawne prowadzenie obrad oraz wszystkim 

radnym za okazane jej zaufanie. Zapewniła, że będzie godnie, rzetelnie i uczciwie wypełniać 

swoje obowiązki. 
 

Ad. 8. 

P. Piórkowska poinformowała, że zgodnie ze Statutem Gminy Wyszków, Rada Miejska 

może mieć jednego lub dwóch wiceprzewodniczących.  

P. Abramczyk zaproponował wybór dwóch wiceprzewodniczących, ponieważ uważa, że 

mogą zdarzyć się różne sytuacje losowe, w których jeden wiceprzewodniczący może okazać 

się za mało. 

P. Piórkowska poddała pod głosowanie wybór dwóch Wiceprzewodniczących Rady.  

Radni w wyniku głosowania jawnego (głosów za – 19, przeciw– 0, wstrzym. się – 2) 

pozytywnie zaopiniowali wniosek w sprawie wyboru dwóch wiceprzewodniczących. 

P. Piórkowska poprosiła o zgłaszanie kandydatur na Wiceprzewodniczących Rady Miejskiej. 

P. Piątek zgłosił kandydaturę Danuty Kukwy. Zaznaczył, że P. Kukwa jest rodowitą 

Wyszkowianką, mieszka i pracuje w Wyszkowie. Zauważył, że mieszkańcy wybrali ją radną 

ponownie, co jest wyrazem akceptacji i szacunku dla jej dotychczasowej działalności. Uważa, 

że pani radna umie pogodzić ze sobą zdrowy rozsądek, umiar, rozwagę, ale też młodzieńczą 

spontaniczność oraz entuzjazm w tym co robi. Jest wesoła, życzliwa i pomocna.  

P. Kukwa wyraziła zgodę na kandydowanie. 

P. Wróbel zgłosił kandydaturę Piotra Turka. Uważa, że to dobra kandydatura, ponieważ 

radny Turek, jest młody, ma wyższe wykształcenie, jest aktywnym członkiem Rady Sołeckiej 

w Rybienku Starym. Jest również spokojny, rozważny i szybko się uczy.  

P. Turek wyraził zgodę na kandydowanie.  

Więcej kandydatur nie zgłoszono, wobec czego P. Piórkowska zamknęła listę kandydatów. 

Następnie P. Rojek - Przewodniczący Komisji Skrutacyjnej, przedstawił sposób głosowania: 

• na karcie do głosowania, przy nazwisku każdego z kandydatów znajduje się kratka do 

zaznaczenia; 

• głosując za wyborem kandydata, należy postawić znak „x” w kratce przy wybranym 

nazwisku kandydata/kandydatów; 

• głos jest nieważny, jeżeli znak „x” nie zostanie postawiony w żadnej kratce. 

Radni w wyniku głosowania jawnego (głosów za – 21,  przeciw– 0, wstrzym. się – 0) przyjęli 

powyższy sposób głosowania.  

Następnie Komisja Skrutacyjna przystąpiła do przeprowadzenia wyborów 

Wiceprzewodniczących Rady Miejskiej poprzez wyczytywanie radnych w kolejności 

alfabetycznej i wręczanie im kart do głosowania. W głosowaniu uczestniczyli wszyscy radni. 

Po przeprowadzeniu głosowania, Komisja Skrutacyjna przeliczyła głosy i sporządziła 

protokół z przeprowadzonych wyborów (załącznik nr 3 do protokołu). Następnie P. Rojek 

odczytał protokół z wyborów. 

W głosowaniu wzięło udział 21 radnych, głosy ważne – 19, nieważne – 2. Kandydaci na 

Wiceprzewodniczących otrzymali następującą ilość głosów: Pani Danuta Kukwa - 18 głosów, 

Pan Piotr Wojciech Turek – 15 głosów. 
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Wymagana bezwzględna większość głosów wynosi 11. W związku z powyższym Pani 

Danuta Kukwa oraz Pan Piotr Wojciech Turek, w wyniku głosowania tajnego, zostali 

wybrani Wiceprzewodniczącymi Rady Miejskiej. 

Komisja Uchwał i Wniosków przedstawiła treść uchwały w powyższej sprawie. 

P. Kukwa podziękowała za obdarzenie jej zaufaniem i obiecała pełnić swoją funkcję godnie, 

rzetelnie i uczciwie. 

P. Turek również podziękował za wybór na stanowisko wiceprzewodniczącego i oświadczył, 

że będzie słuchał rad bardziej doświadczonych radnych i służył pomocą innym. 
 

Ad. 9. 

P. Szczerba przypomniał, że na wcześniejszych sesjach Rady Miejskiej zwracał uwagę na 

chaos kolorystyczny ścieżek rowerowych. Prosił, aby ścieżki były utrzymane w istniejącej juz 

kolorystyce. Mimo zapewnień, że konstruktywna krytyka będzie przyjmowana, niestety już 

widać, że ścieżka budowana przy ul. Sikorskiego będzie miała kolor czerwony, mimo tego, że 

ścieżka przy ul. Piłsudskiego ma kolor szary. Spytał, dlaczego tak się dzieje? 

Burmistrz - P. Nowosielski wyjaśnił, że gmina przyjęła zasadę, że ścieżki rowerowe będą 

budowane w kolorze czerwonym, chodniki w kolorze szarym, natomiast zjazdy w kolorze 

grafitowym. Taka kolorystyka będzie stosowana przy każdej inwestycji. Tak też zaplanowane 

są projektowane ul. Geodetów i Zapole. 

P. Szczerba poinformował, że na budowanym przy ul. Sikorskiego ciągu pieszo-rowerowym, 

przy przejściu dla pieszych, ścieżka rowerowa znacznie się obniża, a potem podwyższa. Czy 

nie można tego wyrównać? 

Burmistrz - P. Nowosielski poinformował, że wydział inwestycji to sprawdzi. 

P. Sobieski spytał, czy będzie chodnik przy jednej z posesji na ul. 11 Listopada, przy której 

na razie nie został wykonany? 

Burmistrz - P. Nowosielski poinformował, że będzie. 

P. Goździewska – Sekretarz Gminy poinformowała, że radni otrzymali druki dot. 

oświadczeń majątkowych. Zgodnie z przepisami, są oni zobowiązani do złożenia tych 

oświadczeń w ciągu 30 dni od dnia złożenia ślubowania, zgodnie ze stanem na dzień 

ślubowania, czyli na 1 grudnia br. Ponadto przypomniała, że zgodnie z przepisami, radni nie 

mogą prowadzić działalności gospodarczej z wykorzystaniem mienia komunalnego gminy. 

Jeżeli któryś radny taką działalność prowadzi, jest obowiązany dołączyć do oświadczenia 

majątkowego oświadczenie o terminie zaprzestania prowadzenia tej działalności.  

P. Adam Mróz – były Z-ca Burmistrza, obecnie wicestarosta, przekazał pozdrowienia od 

przyjaznego samorządu powiatowego i zadeklarował wolę współpracy władz powiatowych 

z gminnymi. Podziękował wszystkim tym, z którymi współpracował w urzędzie miejskim, 

przez 23 lata. Dodał, że pożegnanie z urzędem traktuje jako delegację do tego, by sprawy 

samorządu gminnego realizować w samorządzie powiatowym. Pogratulował Przewodniczącej 

i Wiceprzewodniczącym Rady wyboru na te zaszczytne stanowiska. 

P. Piórkowska odczytała zaproszenie Młodzieżowej Orkiestry Dętej Ochotniczej Straży 

Pożarnej w Wyszkowie na Jubileuszowy koncert z okazji 110-lecia działalności oraz 30-lecia 

pracy z orkiestrą Franciszka Józefa Bieganowskiego, który odbędzie się 7 grudnia 2014 roku 

o godz. 16.00 w Hali WOSiR. Przypomniała również wszystkim o rocznicy śmierci Księdza 

Kanonika Stanisława Szulca, która wypada jutro, 2 grudnia.  
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Ad. 10. 

Przewodnicząca Rady – P. Piórkowska podziękowała wszystkim za przybycie i udział 

w obradach sesji i o godzinie 15.30, uznając porządek obrad I zwyczajnej Sesji Rady 

Miejskiej za wyczerpany, dokonała zamknięcia obrad. 

 

 

Protokołowała       Sekretarz obrad   Przewodnicząca Rady 

 

     Bożena Czerwińska     Jan Abramczyk   Elżbieta Piórkowska 

 

 

         Przewodnicząca obrad–radny senior 

 

          Lucyna Sosnowska 


